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ZAPISNIK 
 

5. redne seje ODBORA ZA GOSPODARSTVO, VARTSTVO OKOLJA IN 
GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE , 

ki je bila v ponedeljek, 7. 12. 2015, ob 17.00. uri , v sejni sobi Občine Podvelka, Podvelka 
13, 2363 Podvelka. 

 
 
Prisotni:  člani odbora – Ivanka Vomer, Janez Otorepec, Milan Robnik, Rupet Rauh, 

Domen Štrablek 
 
Odsotni:        / 
 
Ostali prisotni:  ref. IV za adm. zadeve – Janja Britovšek, župan - Anton Kovše, 

Aleksander Golob – na seji do 10.00 , Bernarda Javornik – na seji do 
10.00, Tine Harnik – na seji do 10.00 , Sara Berglez Zajc – na seji do 
10.00, Marija Vraber – na seji do 10.00 . 

 
 
Dnevni red: 
 

- pozdrav in ugotovitev sklepčnosti 
 

1. Potrditev zapisnika 4. redne seje Odbora za gospodarstvo z dne 30. 9. 2015 
2. Razvoj gospodarstva v Občini Podvelka – planiranje sredstev v Proračunu Občine 

Podvelka za leto 2016 
3. Pobude in vprašanja članov odbora.  

 
 
 

AD 
Pozdrav, prevzem mandatov in ugotovitev sklep čnosti 
 
S sklicem seje so člani prejeli predlog dnevnega reda za 5. redno sejo Odbora za 
gospodarstvo.  
 



 

 

 

 

2 

Predsednica, Ivanka Vomer (v nadaljevanju predsednica) je ugotovila, da so na seji prisotni 
vsi člani odbora, zato je odbor sklepčen. 
 
 
Predsednica je predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 
 
Sprejme se predlagani dnevni red 5. redne seje Odbo ra za gospodarstvo.    
 
Navzočnost je priglasilo 5 članov odbora. 
 
ZA je glasovalo 5 članov odbora.  PROTI je glasovalo 0 članov. 
 
Sklep je sprejet. 
 
 
 
 

AD 1. 
Potrditev zapisnika 4. redne seje Odbora za gospoda rstvo z dne 30. 9. 2015 
 
Gradivo za to točko dnevnega reda so člani odbora prejeli s sklicem seje. Predsednica je 
nato odprla razpravo. 
 
Gospod Otorepec je dejal, da je potrebno besedno zvezo občni zbor nadomestiti s pravilno 
besedno zvezo in sicer zbor občanov. 
 
Gospod Robnik je vprašal, kako se odvijajo stvari v zadevi Pušnik. 
 
Župan je odgovoril, da se je družina Pušnik na izdano odločbo pritožila. Odgovor na 
pritožbo bodo prejeli. 
 
Predsednica je podala, da je družina Pušnik dejala, da bo stvari nadalje urejala sama. 
 
 
Po razpravi je predsednica predlaga sprejetje naslednjega sklepa: 
 
Potrdi se zapisnik 4. redne seje Odbora za gospodar stvo z dne 30. 9. 2015.  
 
Navzočnost je priglasilo 5 članov odbora. 
 
ZA je glasovalo 5 članov odbora.  PROTI je glasovalo 0 članov. 
 
Sklep je sprejet. 
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AD 2. 
Razvoj gospodarstva v Ob čini Podvelka – planiranje sredstev v Prora čunu Ob čine 
Podvelka za leto 2016  
 
Gradivo za to točko dnevnega reda so člani odbora prejeli s sklicem seje. Podala je uvodno 
obrazložitev in v nadaljevanju predala besedo gostom.  
 
Člani odbora in gosti so razpravljali na to temo in sicer: 
• Predlog proračuna Občine Podvelka za leto 2016 
• EU sredstva in kohezijska politika 
• Celostna prometna strategija 
• Naloge LAS MDD ter LAS – pogodbeno partnerstvo 
• Povečanje dopolnilnih dejavnosti na kmetijah  
• Kako pravilno »zapakirat« investicijo in se prijavit na javni razpis 
• Potrebno je narediti posnetek dejanskega stanja v naši občini … 

 
 
Po razpravi je predsednica predlaga sprejetje naslednjega sklepa: 
 
Odbor za gospodarstvo bo pripravil spremembo Pravil nik o dodelitvi nepovratnih 
sredstev za razvoj malega gospodarstva Ob čine Podvelka.   
 
Navzočnost je priglasilo 5 članov odbora. 
 
ZA je glasovalo 5 članov odbora.  PROTI je glasovalo 0 članov. 
 
Sklep je sprejet. 
 
 
Ob 10:00 sejo zapustijo gosti: Aleksander Golob, Bernarda Javornik, Tine Harnik, Sara 
Berglez Zajc, Marija Vraber. 
 
 
 

AD 3. 
 

Pobude in vprašanja članov odbora 
 
Gospod Otorepec je podal, da je potrebno Pravilnik o dodelitvi nepovratnih sredstev za 
razvoj malega gospodarstva Občine Podvelka spremeniti čim prej, najbolje v začetku 
naslednjega leta.  
 
Predsednica se je s tem predlogom strinjala. 
 
Gospod Robnik je dejal, da je veliko ustanov (LAS MDD, LAS, pogodbeno partnerstvo, 
RRA Koroške …), ki bi se mogle medsebojno povezat. 
 
Gospod Otorepec je dejal, da upa, da bo Občina Podvelka in naši občani veliko pridobili s 
strani LAS, pogodbeno partnerstvo.    
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Seja se je zaključila ob 10.15. 
 
 
 
Zapisala:   
 
Janja Britovšek  

 

Predsednik odbora:  
                                                           
Ivanka VOMER, lr. 
 

 


